
Referat af generalforsamling 

Tirsdag d. 21 Februar 2023 

kl. 19.00 i NDRK 

 

 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent: Frederikke Busse bliver valgt som dirigent, Ifølge vedtægterne anses generalforsamlingen 

som lovligt indkaldt 

2. Valg af referent: Trine bliver valgt som referent. 

3. Formandens beretning: se bilag 

4. Fremlæggelse og godkendelse af regnskabet: Dorthe fremlægger regnskabet for 2022, i 2022 har der 

været 3 mindre aktive medlemmer. Facilitetsgebyr og undervisningsgebyret er faldet lidt fra 21 til 22. 

Stævnet der blev afholdt i 2022 gav et stort overskud. 

Der er et underskud for 2022 på 6969,20 kr. 

Regnskabet er godkendt 

5. Fastlæggelse af medlemskontingent: Bestyrelsen indstiller at vi fastholder prisen på 350 kr. om året for 

aktive og 100 kr. om året for passive medlemmer. Dette godkendes. 

6. Behandling af indkommende forslag: Bestyrelsen har ikke modtaget nogle forslag.  

7. Valg til bestyrelsen samt 2 suppleanter 

Annette Smed Busse - modtager genvalg 

Emilie Henriksen – modtager genvalg 

Lene Skjøtt – modtager ikke genvalg 

Bestyrelsen har modtaget besked om at Zanne og Jens vil stille op til bestyrelsen. 

 

Annette, Zanne og Jens bliver valgt til bestyrelsen, Emilie og Christina bliver valgt som suppleanter. 

 

8. Valg til aktivitets - og velfærdsudvalg: 

Marianne, Tanya, Trine fortsætter i aktivitets- og velfærdsudvalget. Marit fratræder 

9. Valg til stævne og sponsor udvalg: 

Christina, Sabine, Tina, Morten, Ida, fortsætter i udvalget. Cathrine, Emmeli, Zanne fratræder. Der bliver ikke 

planlagt stævne i år, i stedet er der forslag om at lave grill og rid med banetræning. Der bliver stillet forslag 

om at der stadig er lotteri.  

10. OK Kort: Ok har droppet kravet om at klubben skal skaffe 10 nye kort om året for at opretholde støtten, 

hvilket vil sige at vi nu kan nøjes med at få allerede eksisterende kunder til at støtte klubben. Hvis man ikke 

har ok-appen kan man skrive en mail til lba@ok.dk og få 100 kr. i velkomst. 

 

11. Evt.: 

 

- Kan man lave en ordning så man betaler 1 gang om måneden for at undgå gebyret fra mobilpay. 

Bestyrelsen kigger på en løsning. 

- 


